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Besluitenlijst van de vergadering van de commissie Sociaal Domein d.d. 11 juli 2017. 

 

Aanwezig: 

mevrouw M.C. Slaets-Sonneveldt  voorzitter 

de heer F.M.J. Biemans    plv. lid 

de heer A.M. Brouwers     lid 

de heer T.M. van Delden   lid 

de heer H. Maas   lid 

mevr. G. Vereijken    lid 

de heer J.C.M. Verschuren    lid 

de heer M.L.M. van Heijnsbergen  griffier 

de heer J.H.C.M. Briels     wethouder  

mevrouw G.T. Buter    wethouder 

 

Afwezig: 

de heer W.P.H. van Osch    lid 

mevr. S. van Kollenburg     lid 

 

1. Opening 

De heer Van Osch heeft zich afgemeld. Er zijn geen insprekers. De heer Biemans vervangt 

mevrouw Van Kollenburg. 

 

2. Vaststelling van de agenda. 

De agenda wordt conform het concept vastgesteld.  

 

3. Vaststelling van de besluitenlijst van de vergadering van 16 mei 2017. 

De besluitenlijst wordt vastgesteld. 

Naar aanleiding van een daartoe gestelde vraag geeft wethouder Buter aan dat er in goed 

overleg stappen worden gezet om te voorzien in extra huisvesting van het Commanderij 

College. De architect is bekend en komt nog deze maand met een voorlopig ontwerp. De 

aanbesteding is in voorbereiding. Het project is strak gepland en verloopt tot op heden volgens 

plan.  

Wethouder Briels meldt dat hij op een uitnodiging wacht van het ministerie om in gesprek te 

gaan over de wijze waarop de gemeente het cliënt ervaringsonderzoek uitvoert. 

 

4. Ingekomen stukken en mededelingen. 

Naar aanleiding van de raadsinformatiebrief over het Logeerhuis voor mensen met dementie 

geeft wethouder Briels een kort uitleg van wat de bedoeling is. Mede uit kosten overwegingen 

worden er meerdere vormen geprobeerd en uitgewerkt. Zo wordt ook bekeken of het mogelijk is 

om thuis zorg te bieden. 

Naar aanleiding van de raadsinformatiebrief over woekerwinsten in de jeugdzorg merkt hij op 

dat er een onderzoek gaande is naar de opbouw van de kosten. De oorzaken van financiële 

schommelingen zijn nog onduidelijk. Ook toen het rijk en de provincie verantwoordelijk waren 
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voor de inkoop van deze zorg lekte er geld weg, alhoewel dat niet zichtbaar was. Gemeenten 

kunnen hier beter grip op krijgen maar dat heeft wel tijd nodig. 

 

De heer R. Verschuren ziet dit onderwerp in de volgende vergadering graag terug op de agenda 

omdat het belangrijk is om dit proces te volgen. 

Wethouder Buter meldt dat het college heeft besloten gebruik te maken van de vangnetregeling 

buig middelen. Ten aanzien van de systematiek financiering kinderen die uitstromen van VSO-

pro naar arbeidsmarkt merkt zij op dat in het ondernemingsplan van Senzer een kleine wijziging 

is opgenomen voor wat betreft de financiering van deze garantiebanen. Dit geschiedt voortaan 

via de buigmiddelen. Op die manier worden eventuele tekorten beter zichtbaar. 

Over de voortgang van de gesprekken met de verschillende beheerders van de sportparken 

merkt zij op dat hier een externe partij bij betrokken is. Zij schetst de stand van zaken en 

verwacht na de zomer een definitief rapport te kunnen presenteren. 

Wethouder Briels geeft aan dat de regio zich niet herkend in de berichtgeving over wachtlijsten 

bij de GGZ. Hij merkt daarbij op dat een wachtlijst soms niet verkeerd is omdat sommige 

problemen zich ook zelf kunnen oplossen. Hij zal de raad via een raadsinformatiebrief 

informeren over de terugkoppeling van de GGD op de zienswijze die vanuit Laarbeek is 

ingediend. Tot slot merkt hij op dat er rekening moet worden gehouden met forse 

tariefstijgingen voor hulpmiddelen in het kader van de wmo omdat er meer vraag is nu de markt 

weer aantrekt. Hij verwacht dit overigens op te kunnen vangen binnen de bestaande begroting. 

 

5. Presentatie beleidsplan bibliotheek De Lage Beemden. 

Mevrouw Marly Driessens verzorgt een presentatie over het beleidsplan van de bibliotheek en 

beantwoord daarbij een aantal verhelderende vragen vanuit de commissie. 

 

6. Autorisatie GBA-V voor Zuidoost Brabant. 

Wethouder Briels licht toe dat het de bedoeling is van het regionaal meld- en coördinatiepunt 

om de lijntjes kort te houden en er dicht bovenop te zitten. Bij de MRE kon deze taak niet meer 

worden uitgevoerd. Een aparte organisatie optuigen gaat te ver. Het onderbrengen van deze 

taak bij de GGD is makkelijker. 

 

De commissie adviseert het voorstel als hamerstuk te behandelen. 

 

7. Stand van zaken intergemeentelijke / regionale samenwerking. 

Wethouder Briels meldt dat de begroting van de uitvoeringsorganisatie is vastgesteld door het 

Algemeen Bestuur van het samenwerkingsverband Peelgemeenten. Er volgt nog een toelichting 

op de ingediende zienswijzen en de reacties daarop. 

Volgens wethouder Buter geldt dat ook voor de begroting van Senzer. 

 

8. Rondvraag. 

De heer T. Brouwers merkt op dat beschermd wonen wordt ondergebracht bij de gemeenten. Hij 

wil graag weten hoe dit in Peelverband opgepakt gaat worden.   
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Wethouder Briels meldt dat hierin al stappen zijn gezet in overleg met onder andere de WMO 

raden. Hij gaat na of het mogelijk is dat iemand van de uitvoeringsorganisatie hier een keer een 

presentatie over kan geven.  

  

 

9. Sluiting 

De voorzitter sluit vervolgens de vergadering. 

 

Aldus vastgesteld in de vergadering van 19 september 2017. 

De griffier,     De voorzitter, 

 

 

 

 

M.L.M. van Heijnsbergen     M.C. Slaets-Sonneveldt 

 

 


